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Abstract (en)
A warp loom has a pattern lay-up bar (1) with several thread guides (2) set in back and forth motion by a strap and cable link (12) to a drive unit (21).
The strap section moves through a holding clamp-guide (13). The assembly has groups of strap and cable links (12). Each strap is in surface contact
with the next strap. The operation of each group is regulated by a single holding clamp-guide (13). During operation the clamp is operated if the
supply of compressed air to the loom should fail.

Abstract (de)
Es wird eine Kettenwirkmaschine angegeben mit mindestens einer Musterlegebarre (1), die mehrere Fadenführer (2) aufweist, die durch einen
Antrieb (21) in Versatzrichtung hin und her bewegbar sind, wobei zwischen den Fadenführern (2) und dem Antrieb (21) ein Zugelement (12)
angeordnet ist. Man möchte die Auswirkungen von Störungen klein halten. Hierzu ist vorgesehen, daß eine auf das Zugelement (12) wirkende
Halteeinrichtung (13) vorgesehen ist. <IMAGE>
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